USE ON ALL KEURIG®* K-CUP®* BREWERS
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RECOMMENDED USAGE: Descale every 2-4 months. Do not wait

for descaling light to come on. *Estimated Duration: 10 - 15mins fir - ]
Note: Descaler can damage surfaces. Avoid splashing/spilling DESCALING GUIDELINES FOR _:" '?'!».
descaler on acid intolerant surfaces such as marble, limestones, KEURIG®* K-CUP®* = |
chrome plated steel, enamel, silver, and wood. If spillage occurs (OPEN & TURN FOR CLEANING INSTRUCTIONS) 2_-’ -

rinse with water.

ENGLISH 0 PLEASE REFER TO YOUR SPECIFIC BREWER'S DESCALING INSTRUCTIONS & GUIDELINES

General Instructions BEFORE DESCALING for ALL Keurig®* Brewers

Ensure brewers are empty (no pods/cups/coffee to be inserted during the procedure).
Ensure water reservoirs are empty/Remove filters (if fitted).

Disable auto off (if available).

Ensure drip trays are empty.

DILUTION RATIO FOR KEURIG®* DILUTION RATIO FOR
@ @ BREWERS (EXCEPT MINI) @ KEURIG®* MINI BREWERS
Pour one dose of the descaler bottle 3.4 fl 0z (100 ml) into Pour one dose of the descaler bottle 3.4 fl 0z (100 ml) into
water reservoir. Then add 23.6 fl 0z (700 ml) of cold water. reservoir; then fill up with water.

FRENCH Q VEUILLEZ VOUS REFERER AUX INSTRUCTIONS ET DIRECTIVES DE DETARTRAGE SPECIFIQUES A VOTRE MACHINE

Instructions générales AVANT LE DETARTRAGE pour TOUTES les machines Keurig®*

Assurez-vous que les espaces pour infuser sont vides (aucune capsule, tasse ou café ne doit étre inséré pendant la
procédure).

Assurez-vous que les réservoirs d'eau sont vides et enlevez les filtres (s'ils sont installés).

Désactiver I'arrét automatique (si disponible).

Assurez-vous que les bacs récepteurs sont bien vides.

TAUX DE DILUTION POUR TOUTES TAUX DE DILUTION POUR
@ @ LES INFUSEURS (SAUF MINI) @ LES GAMMES MINI

Versez une dose de détartrant de 100 ml (3,4 fl 0z) dans le Versez une dose de détartrant de 100 ml (3,4 fl 0z) dans le
réservoir d'eau. Ajoutez ensuite 700 ml (23.6 fl 0z) d'eau réservoir, puis remplissez le réservoir d'eau fraiche.
potable fraiche.

EN *Caffenu® is not affiliated with Keurig Inc. Keurig® and K-Cup® are trademarks of Keurig Inc.
FR *Caffenu® n'est pas affilié a Keurig Inc. Keurig® et K-Cup® sont des marques commerciales de Keurig Inc.
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